
 

 

 
SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND 

PUBLIC NOTICE 
 

16/24 13 June 2024 

 
TEMPORARY PARTIAL ROAD CLOSURES 
GAZE ROAD AND JALAN PANTAI ROAD 

 
In accordance with section 3.50 of the Local Government Act 1995 (WA, CI) notice is hereby 
given for the temporary partial closure of Gaze Road and Jalan Pantai Road to all traffic from 
10:00am to 11:00am on Monday 17 June 2024 for a Peaceful Rally. The extent of the closure 
is between the Police Padang and the Flying Fish Cove Gazebo. 
 
The Shire of Christmas Island apologises for any inconvenience caused by the road closure. 
 
Enquiries in relation to the road closure should be directed to the Director Works, Services & 
Waste, Mr Troy Davis at the Shire of Christmas Island on 9164 8300 (ext. 230) or 0439 215 
306. 
 
 
 
 
 
Troy Davis 
Acting Chief Executive Officer 
  



 

 

 
圣诞岛郡 

公告 
 

16/24                                                                                              2024 年 6 月 13 日  

 

临时封闭部分道路 

GAZE 路和JALAN PANTAI 路 

 
根据《1995年地方政府法》（WA，CI）第 3.50条，圣诞岛郡特此发出通知，要求在 2024年

6 月 17 日星期一上午 10:00 至 11:00期间暂时部分关闭Gaze路和Jalan Pantai路，禁止所有车

辆通行，以举行和平集会。关闭的范围在巴东警察局和飞鱼湾凉亭之间。 

 

圣诞岛郡对封路给您带来的不便深表歉意。 

 

有关封路的查询，请致电 9164 8300（转 230）或 0439 215 306 与圣诞岛郡工程、服务及废

物处理署署长Troy Davis先生联络。 

 
 
 
 
 

特洛伊·戴维斯 

代理首席执行官 

  



 

 

 
SHIRE PULAU KRISMAS 

NOTIS UMUM 
 

16/24 13 Jun 2024 

 
PENUTUPAN BAHAGIAN JALAN SEMENTARA 

GAZE ROAD DAN JALAN PANTAI 
 

Selaras dengan seksyen 3.50 Akta Kerajaan Tempatan 1995 (WA, CI) notis dengan ini 
diberikan untuk penutupan sementara bahagian Gaze Road dan Jalan Pantai kepada semua 
lalu lintas dari 10:00 pagi hingga 11:00 pagi pada hari Isnin 17 Jun 2024 untuk Perhimpunan 
Aman. Tahap penutupan adalah antara Polis Padang dan Gazebo Flying Fish Cove. 
 
Shire Pulau Krismas memohon maaf atas sebarang kesulitan yang disebabkan oleh 
penutupan jalan ini. 
 
Pertanyaan berhubung penutupan jalan hendaklah ditujukan kepada Pengarah Pekerjaan, 
Perkhidmatan & Pembuangan, Encik Troy Davis di Shire Pulau Krismas di 9164 8300 
(sambungan 230) atau 0439 215 306. 
 
 
 
 
 
Troy Davis 
Pemangku Ketua Pegawai Eksekutif 
 


